

Samsung Galaxy Experience Space General Terms and Conditions	Samsung Galaxy Experience Space منصة الشروط والأحكام العامة
<p>I. PARTICIPATION AND ELIGIBILITY</p> <p>II. These terms and conditions (“Terms and Conditions”) govern your access to and enjoyment of the Samsung Galaxy Experience Space, which will give members of the public (“Participant(s); you”) an opportunity to win prizes whilst interacting with Samsung’s new products and services (the “Activation”).</p> <p>III. The Activation will take place at the Samsung Galaxy Experience Space set up at Dubai Festival City Mall Festival Bay (the “Venue”) from 23 January to 19 February 2025 (“Activation Period”) from 14:00 to 00:00 during the week or until 1:00 during weekends (“Operating Hours”).</p> <p>IV. The Activation is limited to participants who are of the majority age under the applicable laws of the United Arab Emirates (“Territory”) and have the legal capacity to enter into these Terms and Conditions. Minors may be allowed access to the Venue and participation in the Activation provided they are accompanied by a parent or legal guardian and are supervised at all times whilst using the services at the Venue.</p> <p>V. Employees of Samsung Gulf Electronics FZE and Cheil Worldwide UAE (and their respective parent companies, affiliates, subsidiaries, advertising and promotion agencies, retailers, distributors and suppliers) and their immediate family members (spouse, parents, children and siblings and their respective spouses, regardless of where they reside) and individuals living in the same households of such employees, whether or not related, are ineligible to participate in the Activation.</p> <p>VI. Before you agree to be bound by these Terms and Conditions, please read them carefully. By checking the 'agreed' checkbox, you signify that you agree to these Terms and Conditions</p>	<p>1- المشاركة والأهلية</p> <p>2. تحكم هذه الشروط والأحكام ("الشروط والأحكام") مدى إمكانية الاستفادة من والاستمتاع بتجربة منصة Samsung Galaxy Experience Space، التي ستمنح أفراد الجمهور ("المشارك (المشاركين)؛ أنت") فرصة الفوز بجوائز أثناء التفاعل مع منتجات وخدمات سامسونج الجديدة ("الفعالية").</p> <p>3. ستقام الفعالية في منصة Samsung Galaxy Experience Space في فستيفال باي في دبي فستيفال سيتي مول ("المكان") خلال الفترة من 23 يناير إلى 19 فبراير 2025 ("فترة الفعالية") من الساعة 2 ظهراً إلى 12 منتصف الليل طوال الأسبوع أو 1 صباحاً خلال عطلة نهاية الأسبوع ("ساعات العمل").</p> <p>4. تقتصر الفعالية على المشاركين الذين بلغوا سن الرشد بموجب القوانين المعمول بها في دولة الإمارات العربية المتحدة ("الإقليم") ويتمتعون بالأهلية القانونية. قد يسمح للناصرين بالدخول في مكان تنظيم الفعالية والمشاركة فيها بشرط أن يكونوا برفقة أحد الوالدين أو وصي قانوني وتحت إشرافهم في جميع الأوقات أثناء الاستفادة من الخدمات الموجودة في مكان تنظيم الفعالية.</p> <p>5. يعتبر موظفو سامسونج جلف للإلكترونيات م.م.ح وشركة شيل العالمية - الإمارات (والشركات الأم وفروعها، والشركات التابعة ووكالات الإعلان والترويج وتجار التجزئة والموزعين والموردين) وأفراد أسرهم المباشرين (الزوج/الزوجة والوالدان والأطفال والأشقاء وأزواجهم، بغض النظر عن مقر إقامتهم) والأفراد الذين يعيشون في نفس منازل هؤلاء الموظفين، سواء كانوا أقارب أم لا، غير مؤهلين للمشاركة في الفعالية.</p> <p>6. يرجى قراءة هذه الشروط والأحكام بعناية قبل الإقرار بالالتزام بها، إذ أن تحديد مربع "موافق"، يعتبر بمثابة موافقة على هذه الشروط والأحكام،</p>

<p>for yourself or, in the case of minors, for the person for whom you are securing access to the Activation, being responsible for any consequence of the violation of these Terms and Conditions. You shall let the Venue's staff know that you are securing access to the Activation for a minor and that you are their parent or legal guardian, before accessing the Venue and participating in the Activation.</p>	<p>سواء من قبلك، أو في حال الأشخاص القاصرين، من قبل الشخص المعني بتأمين مشاركتهم ودخولهم إلى مكان تنظيم الفعالية، باعتباره مسؤولاً عن أي انتهاك لهذه الشروط والأحكام. وهنا يجب إخبار موظفي الفعالية بأنك تؤمن وصول القاصر إلى الفعالية باعتبارك أحد الوالدين أو وصي قانوني. وأنك تتحمل مسؤولية أي انتهاك لهذه الشروط والأحكام، قبل الدخول والمشاركة في الفعالية.</p>
<p>VII. GENERAL PROVISIONS</p>	
<p>VIII. <u>Use Restrictions.</u> Samsung reserves the right to refuse, suspend, or limit access to the Activation if the Participant may be at risk of endangering oneself or others, or is unfit to enjoy the Activation. Samsung also reserves the right to alter, close or remove any of the services provided in the Activation without prior notice for any reason.</p>	<p>7. أحكام عامة</p> <p>8. <u>قيود الاستخدام.</u> تحتفظ سامسونج بالحق في رفض أو تعليق أو تقييد الاشتراك في الفعالية في حال تعريض المشارك لنفسه أو للآخرين للخطر، أو عدم لياقته للاستمتاع بالفعالية. كما تحتفظ سامسونج بالحق في تغيير أو إنهاء أو إزالة أي من الخدمات المقدمة في الفعالية دون إشعار مسبق، ولأي سبب من الأسباب.</p>
<p>IX. <u>Compliance with instructions.</u> Whilst inside the Venue, you must comply with all reasonable instructions given to you by the Venue's staff. Samsung reserves the right to ban entry or remove from the Venue any Participant whose presence or behaviour may affect the enjoyment and/or safety of other Participants or staff, who refuses to comply with the instructions given by the Venue's staff, or acts in an inappropriate and/or undesirable manner whilst using the Services. This is without prejudice to any claim that we may have against you arising out of your violations.</p>	<p>9. <u>الامتثال للتعليمات.</u> يجب الامتثال لجميع تعليمات موظفي الفعالية. تحتفظ سامسونج بالحق في حظر دخول أي مشارك إلى مكان تنظيم الفعالية، أو إخراج منه، في حال أن حضوره أو سلوكه قد يؤثر على استمتاع و / أو سلامة المشاركين الآخرين أو الموظفين، أو أنه يرفض الامتثال لتعليمات موظفي الفعالية، أو يتصرف بطريقة غير مناسبة و / أو غير مرغوب بها أثناء الاستمتاع بالخدمات. وهذا لا يشمل أحكام مسبقة على أي ادعاء صادر من قبلنا نتيجة انتهاكاتكم.</p>
<p>X. <u>Personal belongings.</u> It is your sole responsibility to keep your personal belongings and properties safe while enjoying the Activation. Samsung shall not be responsible for any event of damage, losses and/or injury of any kind whatsoever that may occur to any of the Participants as a result of their participation in the Activation.</p>	<p>10. <u>المتعلقات الشخصية.</u> الحفاظ على سلامة متعلقاتك الشخصية وممتلكاتك أثناء الاستمتاع بالفعالية، هي مسؤوليتك وحدك، وبالتالي فإن شركة سامسونج غير مسؤولة عن أي أضرار و / أو خسائر و / أو إصابات، قد يتعرض لها أي من المشاركين نتيجة مشاركتهم في الفعالية.</p>
	<p>11. <u>التقاط الصور الفوتوغرافية ومقاطع الفيديو.</u> يسمح لك بالتقاط الصور الفوتوغرافية ومقاطع</p>

<p>XI. <u>Taking photographs and capturing video footage.</u> Taking photos and videos inside the Venue is permitted, as long as you comply with and accept the following conditions and restrictions:</p>	<p>الفيديو في مكان تنظيم الفعالية، طالما أنك موافق على الشروط والقيود التالية وتمثل لها:</p>
<p>XII. The photos or videos taken by you may be used only for personal and non-commercial purposes. In addition, the photos or videos taken may not be used to reproduce, copy, reverse engineer or otherwise violate (or attempt to do the same) the intellectual property rights in the Activation.</p>	<p>12. لا يجوز استخدام الصور أو مقاطع الفيديو التي تم التقاطها إلا للأغراض الشخصية وغير التجارية، كما لا يحق لك إعادة إنتاجها أو نسخها أو انتهاك حقوق الملكية الفكرية (عبر محاولة تقليدها).</p>
<p>XIII. You may not intentionally photograph, record, and/or capture or make video footage of any individual (including any body parts of such individual) without their express permission.</p>	<p>13. لا يجوز لك أن تعتمد تصوير و / أو تسجيل و / أو التقاط صور أو مقاطع فيديو لأي فرد (ولا أي جزء من جسمه) دون إذن صريح منه.</p>
<p>XIV. DAMAGE/INDEMNIFICATION/WARRANTIES</p>	<p>14. الأضرار / التعويضات / الضمانات</p>
<p>XV. <u>Personal injury and damages.</u> Samsung accepts no responsibility for any damage, loss, liabilities, injury or disappointment incurred or suffered by the Participants as a result of participating or inability to participate in the Activation, including but not limited to those which results from any of the following:</p>	<p>15. الإصابات والأضرار الشخصية. لا تتحمل سامسونج أي مسؤولية عن أي ضرر أو خسارة أو التزام أو إصابة أو خيبة أمل يتعرض لها أو يعاني منها المشاركون بسبب المشاركة أو عدم القدرة على المشاركة في الفعالية، بما في ذلك، على سبيل المثال لا الحصر، تلك التي تنتج عن السلوكيات التالية:</p>
<p>XVI. Any act and/or omission, including but not limited to any violation of the instructions or warnings, of you and/or all persons you are supervising;</p>	<p>16. أي تصرف و / أو تجاهل يشمل، على سبيل المثال لا الحصر، انتهاكاً للتعليمات أو التحذيرات، سواء من قبلك و / أو من قبل جميع الأشخاص الخاضعين لإشرافك؛</p>
<p>XVII. Any act and/or omission of a third party not connected with the Activation and which were unforeseeable or unavoidable.</p>	<p>17. أي تصرف و / أو تجاهل من قبل طرف آخر، لاصلة له بالفعالية، وهو غير متوقع أو لا يمكن تجنبه.</p>
<p>XVIII. <u>Damages.</u> Participants agree that they shall be solely responsible and liable to and indemnify Samsung and/or any third-party for any loss, damages or injury that they may cause to the Venue, and/or any third party at any stage in relation to their participation in the Activation.</p>	<p>18. الأضرار. يقر المشاركون بمسؤوليتهم تجاه الآخرين، والتزامهم بتعويض سامسونج و / أو أي طرف آخر، عن أي خسارة أو أضرار أو إصابات، قد يسببونها للمكان و / أو أي طرف آخر في أي مرحلة من مراحل المشاركة في الفعالية.</p>
<p></p>	<p>19. <u>مطالبات الأطراف الأخرى.</u> تقر بالتزامك تعويض سامسونج عن جميع تصرفات الطرف الآخر، من</p>

<p>XIX. <u>Third-party claims.</u> You agree to indemnify and keep Samsung indemnified from and against all third party actions, claims, liabilities, losses, costs (including all reasonable legal costs), damages and expenses that are suffered or incurred by your act and/or omission in relation to your participation in the Activation.</p>	<p>إجراءات ومطالبات ومسؤوليات وخسائر وتكاليف (شاملة جميع التكاليف القانونية المعقولة) والأضرار والنفقات التي تتكبدها أو تنتج عن سلوكك و / أو تجاهلك فيما يتعلق بمشاركةك في الفعالية.</p>
<p>XX. <u>Warranties.</u> Any Prizes, Rewards, Vouchers, products or services provided by Samsung in connection with the Activation are provided 'AS IS' and without warranties of any kind. WE MAKE NO WARRANTIES AS TO ANY MATTER WHATSOEVER, INCLUDING MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE.</p>	<p>20. الضمانات. إن كافة الجوائز أو المكافآت أو القسائم أو المنتجات أو الخدمات المقدمة من سامسونج والمتصلة بالفعالية تُقدّم "كما هي" وبدون ضمانات. نحن لا نقدم ضمانات من أي نوع، بما فيها قابلية التسويق أو الملاءمة لغرض معين.</p>
<p>XXI. <u>Prizes:</u> Prizes and Rewards given away during the Activation are subject to stock availability. Prizes and Rewards pictured in the information materials or at the booth are for illustrative purposes only. The number of daily prizes and rewards is limited and subject to availability and may not be provided to all those participating in the Activation. All details and other restrictions concerning the Prizes not specified in these Terms and Conditions will be determined by Samsung at its sole and absolute discretion.</p> <p>The Prizes and Rewards are non-exchangeable, non-refundable, non-transferable, and not redeemable for cash or any other Samsung products or services. Samsung reserves the right to change the Prizes and Rewards without prior notice at its sole and absolute discretion. The Prizes and Rewards' colours, specs and/or models (as applicable) are subject to availability.</p> <p>Winners may claim their Prizes on the same day. In cases where the Prize is unavailable, Winners will be contacted via their registered email and phone number, and the Prizes must then be collected from the Samsung Head Office at Butterfly Building, Dubai Media City, Dubai, United Arab Emirates, as instructed by Samsung and upon presenting their valid proof</p>	<p>21. الجوائز: تخضع الجوائز والمكافآت المقدمة خلال الفعالية للكمية المتوفرة. الجوائز والمكافآت المصورة في المواد الإعلامية أو المنصة الترويجية مخصصة لأغراض التوضيح فقط. عدد الجوائز والمكافآت اليومية محدودة وتخضع للكمية المتوفرة وقد لا تمنح لجميع المشاركين في الفعالية. جميع التفاصيل والقيود الأخرى المتصلة بالجوائز وغير المحددة في هذه الشروط والأحكام سيتم تحديدها من قبل سامسونج بملء إرادتها.</p> <p>الجوائز غير قابلة للصرف نقداً ولا حتى النقل أو الاستبدال بأي جهاز أو خدمة من أجهزة وخدمات سامسونج الأخرى.</p> <p>تحتفظ سامسونج بالحق في تغيير الجوائز والمكافآت دون إشعار مسبق، وبملء إرادتها. وتخضع مواصفات وألوان و/أو طرازات الجوائز والمكافآت للكمية المتوفرة.</p> <ul style="list-style-type: none"> • يجوز للرابحين المطالبة بجوائزهم في نفس اليوم. وفي حال عدم توفر الجوائز، سيتم الاتصال بهم عبر البريد الإلكتروني ورقم الهاتف المسجل، ليستلموا جوائزهم من المقر الرئيسي لشركة سامسونج الواقع في مدينة دبي للإعلام، دبي، الإمارات العربية المتحدة، بعد إبراز مستند إثبات الهوية. وينبغي على الراحين استلام الجوائز في غضون شهرين اثنين

<p>of identity. The Prize must be collected within two (2) months from the date on which the Winner is first contacted by Samsung (“Collection Period”). In order to collect the Prize, Winners will be required to present their (i) valid original ID or passport. Samsung may retain a copy of such documents for an unspecified amount of time for legal and compliance purposes. In the situation where the Winner has not collected the Prize within the Collection Period, the relevant Prize shall be deemed forfeited and shall not be reissued or reimbursed by Samsung in any way.</p>	<p>(2) من تاريخ الاتصال بهم لأول مرة من قبل سامسونج ("فترة استلام الجائزة"). للحصول على الجوائز، يتعين على الراغبين إبراز (1) أصل بطاقة الهوية أو جواز السفر. وقد تحتفظ شركة سامسونج بنسخة من هذه المستندات لفترة غير محددة من الزمن لأغراض قانونية وضمن الامتثال. في حال عدم تمكن الراغب من استلام جائزته خلال فترة الاستلام، ستعتبر الجائزة ملغاة حكماً ولن يتم إعادة إصدارها أو التعويض عنها من قبل سامسونج في أي حال من الأحوال.</p>
<p>The Prize will be handed over only to the Winner and not to any of their relatives or representatives.</p>	<p>سيتم تسليم الجائزة فقط للراغب الظاهر اسمه في نموذج التسجيل، وليس أقاربه أو ممثليه.</p>
<p>XXII. ASSUMPTION OF RISKS/LIMITATION ON LIABILITY</p>	<p>22. تحمل المخاطر / والحد من المسؤولية</p>
<p>XXIII. Please read this section carefully since it limits the liability of Samsung and related companies, officers, directors, employees, agents, representatives, partners, and licensors (collectively, “Samsung Entities”).</p>	<p>23. يرجى قراءة هذا القسم بعناية، لكونه يحد من مسؤولية سامسونج والشركات ذات الصلة والمسؤولين والمديرين والموظفين والوكلاء والممثلين والشركاء والجهات المرخصة (يشار إليهم مجتمعين باسم "الجهات المعنية").</p>
<p>XXIV. SAMSUNG ENTITIES SHALL HAVE NO LIABILITY FOR ANY CONSEQUENTIAL, SPECIAL, PUNITIVE, INDIRECT, OR INCIDENTAL LOSS OR DAMAGES, ARISING FROM OR RELATED TO YOUR PARTICIPATION IN THE ACTIVATION OR VISIT TO THE VENUE, EVEN IF ANY ONE OF SAMSUNG ENTITIES HAS BEEN ADVISED OF THE POSSIBILITY OF SUCH DAMAGES. APPLICABLE LAW MAY NOT ALLOW THE LIMITATION OR EXCLUSION OF LIABILITY OR INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES, SO THE ABOVE LIMITATION OR EXCLUSION MAY NOT APPLY TO YOU. IN SUCH CASES, SAMSUNG ENTITIES' LIABILITY WILL BE LIMITED TO THE FULLEST EXTENT PERMITTED BY APPLICABLE LAW.</p>	<p>24. لا تتحمل جميع الجهات المعنية أي مسؤولية عن أي خسائر أو أضرار تبعية أو عقابية أو غير مباشرة أو طارئة، ناتجة عن أو متصلة بالخدمات، حتى لو تم إخطار أي من الجهات المعنية بإمكانية حدوث مثل هذه الأضرار. ونظراً لأن القانون المعمول به قد لا يسمح بالحد من/ أو استبعاد المسؤولية أو الأضرار الطارئة أو التبعية، فهذا التقييد أو الحصر أو الاستثناء المذكور أعلاه قد لا ينطبق عليك. في هذه الحالات، ستكون مسؤولية الجهات المعنية محدودة إلى أقصى حد يسمح به القانون.</p>
<p>XXV. By agreeing to these Terms and Conditions, YOU SIGNIFY THAT BY PARTICIPATING IN THE ACTIVATION AND ACTIVITIES WITHIN THE VENUE, YOU ASSUME ALL RISKS OF DAMAGES</p>	<p>25. بمجرد الموافقة على هذه الشروط والأحكام، فإنك تقر بمشاركتك في الفعالية، وتحمل المسؤولية عن</p>

<p>OR INJURY, INCLUDING PHYSICAL OR MENTAL INJURY THAT YOU MAY SUSTAIN WHILE PARTICIPATING IN THE ACTIVITIES WITHIN THE VENUE.</p>	<p>جميع الأضرار أو الإصابات، الجسدية أو العقلية، التي قد تتعرض لها أثناء مشاركتك في أنشطتها.</p>
<p>XXVI. INTELLECTUAL PROPERTY</p>	
<p>XXVII. <u>Our (or our licensor's) Content.</u> Unless otherwise indicated, the Activation and the contents incorporated or otherwise used in connection with the Activation are the property of Samsung or our licensors. These are protected by copyright, patent, trademark and other laws of various countries and may not be copied, reverse-engineered, imitated or used, in whole or in part, without our or our licensors' prior written approval.</p>	<p>26. الملكية الفكرية</p> <p>27. <u>المحتوى الخاص بنا (أو بالجهة المرخصة).</u> ما لم يذكر خلاف ذلك، فإن الفعاليات والمحتويات الخاصة بها، أو المستخدمة لأغراض تتعلق بها، هي ملك لشركة سامسونج أو الجهات المرخصة لنا. وتعتبر محمية بموجب حقوق النشر وبراءات الاختراع والعلامات التجارية والقوانين الأخرى التابعة لمختلف البلدان ولا يجوز نسخها أو برمجتها أو تقليدها أو استخدامها، بشكل كلي أو جزئي، دون موافقة خطية مسبقة منا أو من الجهات المرخصة.</p>
<p>XXVIII. ACTIVITIES:</p> <p><u>Stamp Rally & Prize Wheel:</u></p>	<p>28. الفعاليات:</p>
<p>XXIX. To stand a chance to spin the digital prize wheel ("Prize Wheel") and win a Reward, Participants must visit the Venue during Operating Hours to begin collecting digital 'stamps' ("Stamp(s)"). Participants can start collecting Stamps by scanning the QR code at the Venue's entrance and registering their participation by providing their e-mail address in the event web application ("App"). Once the registration process is completed in the App, Participants must visit the various experience stations available at the Venue and complete the instructions at each station to collect Stamps. See the chart below for the various ways to collect Stamps:</p>	<p>سباق الأختام ودولاب الحظ:</p> <p>29. للحصول على فرصة تدوير دولاب الحظ ("دولاب الحظ") والفوز بجائزة، يجب على المشاركين زيارة المكان خلال ساعات العمل لجمع "الأختام" الرقمية ("الختم (الأختام)"). يمكن للمشاركين البدء بجمع الأختام عن طريق مسح رمز الاستجابة السريعة عند مدخل المكان وتسجيل مشاركتهم من خلال تقديم عنوان بريدهم الإلكتروني في تطبيق الويب الخاص بالفعالية ("التطبيق"). بمجرد اكتمال عملية التسجيل في التطبيق، يجب على المشاركين زيارة محطات التجربة الموزعة في المكان، وإتباع التعليمات في كل محطة لجمع الأختام. انظر الجدول الموضح أدناه لمعرفة الطرق المختلفة لجمع الأختام:</p>

Location	Journey Stations	Maximum # of stamps to be collected per station visit
Zone 1	Hands On Experience	One (1)
Zone 2	New Ways to Get Things Done	One (1)
Zone 3	New Ways to Learn	One (1)
Zone 4	New Ways to Create	One (1)

XXX. Once 4 Stamps have been collected, the Participant may request an exchange of the Stamps for one (1) ticket (“**Ticket**”), which will allow them a chance to open the Prize Wheel and stand a chance to win a reward (“**Reward(s)**”). Once the relevant number of Stamps is exchanged for a Ticket, those Stamps shall be considered redeemed and will no longer be counted towards any further Ticket redemptions. Any Stamps collected expire on the same day of collection and do not carry over to another day.

XXXI. Rewards may vary depending on the Prize Wheel result and are subject to stock availability. Rewards pictured in the information materials or at the booth are for illustrative purposes only. The number of daily Rewards is limited and subject to availability.

XXXII. The number of daily Rewards is limited (see Prizes table below) and may not be provided to all those participating in the Activation. All details and other restrictions concerning the Rewards not specified in these Terms and Conditions will be determined by Samsung at its sole and absolute discretion.

XXXIII. The Rewards are non-exchangeable, non-refundable, non-transferable, and not redeemable for cash or any other Samsung products or services. Samsung reserves the right to change the Rewards without prior notice at its sole and absolute discretion. The

المكان	محطات الرحلة	الحد الأقصى لعدد الأختام التي يجب جمعها لكل محطة
المنطقة 1	تجربة الجهاز عن قرب	ختم واحد
المنطقة 2	طرق جديدة للإنجاز	ختم واحد
المنطقة 3	طرق جديدة للتعليم	ختم واحد
المنطقة 4	طرق جديدة للإبداع	ختم واحد

30. بمجرد جمع 4 أختام، يحق للمشارك استبدال الأختام بتذكرة واحدة (1) (“تذكرة”) ستتيح له لاحقاً فرصة تدوير دولاب الحظ لفرصة الفوز بجائزة (“الجائزة الجوائز”). بمجرد استبدال الأختام بتذكرة، تعتبر هذه الأختام مستردة ولن يتم احتسابها بعد ذلك في أي عمليات استبدال أخرى للتذكرة. تنتهي صلاحية أي أختام تم جمعها في نفس يوم الاستلام ولا يتم ترحيلها إلى يوم آخر.

31. قد تختلف الجوائز بحسب نتيجة دولاب الحظ وتخضع للكمية المتوفرة. الجوائز المعروضة في المواد الإعلامية أو في الجناح لأغراض توضيحية فقط. عدد الجوائز اليومية محدود ويخضع لتوفرها.

32. عدد الجوائز اليومية محدود (انظر جدول الجوائز أدناه) وقد لا تتوفر لجميع المشاركين في الفعالية. ستقوم سامسونج، وفقاً لتقديرها، بتحديد جميع التفاصيل والقيود الأخرى المتعلقة بالجوائز غير المذكورة في هذه الشروط والأحكام.

33. الجوائز غير قابلة للاستبدال والاسترداد والتحويل ولا حتى الاسترداد نقداً أو الاستبدال بأي من منتجات أو خدمات أخرى من سامسونج. تحتفظ سامسونج بالحقوق في تغيير الجوائز دون إشعار مسبق، وذلك حسب تقديرها الخاص والمطلق. تعتمد ألوان الجوائز ومواصفاتها و/أو طرازاتها على الكمية المتوفرة.

Rewards' colours, specs and/or models (as applicable) are subject to availability.

34. جدول الجوائز:

XXIV. Prize Wheel Rewards Table:

Prize	Total Prize Qty during Activation Period	Maximum No. of Prizes awarded per day
Buds3	4	NA
5 Million Blue Rewards Loyalty Points (worth AED 50,000)	1	NA
You Got a Gift Card (worth 150 AED)	560	20
DFC Bay by the Social Voucher (worth 50 AED)	2100	75
Tote Bag	840	30
Tumbler	560	20
Travel Pouch	280	10
Phone Strap	1260	45

الجائزة	إجمالي عدد الجوائز أثناء فترة الفعالية	الحد الأقصى لعدد الجوائز المقدمة كل يوم
Buds3	4	غير متوفر
5 ملايين نقطة ولاء زرقا ء (بقيمة 50000 درهم)	1	غير متوفر
قسمة هدايا بقيمة 150 درهم	560	20
قسمة فستيفال باي (50 دره م	2100	75
حقيبة / جراب	840	30
Tumbler	560	20
Travel Pouch	280	10
حزام هاتف	1260	45

Lucky Draw Raffle:

Participants who wish to enter a lucky draw raffle ("Raffle") to stand a chance to win a Galaxy S25 device (the "Prize") may be able to obtain Raffle tickets ("Raffle Ticket(s)") by taking part in any of the three (3) activities listed below. The Raffle draw will be conducted by the Department of Economic Development of Dubai on 19 February 2025 ("Raffle Draw") at the Venue and three (3) random winners ("Winner(s)") will be selected during the Activation Period.

Galaxy AI Workshops:

Participants may attend and complete any or all scheduled Galaxy AI workshops offered throughout each day at the Venue during the Activation Period to receive one (1) Raffle Ticket per workshop. A limit of one (1) Raffle Ticket can be issued per Participant per

السحب:

يستطيع المشاركون في السحب ("السحب") على جهاز Galaxy S25 ("الجائزة") الحصول على تذاكر سحب ("تذكرة/تذاكر سحب") عبر الاشتراك في أي من الأنشطة الثلاثة الموضحة أدناه. سيقام السحب بإشراف ممثل عن دائرة التنمية الاقتصادية بدبي في مكان الفعالية في 19 فبراير 2025 ("السحب") وسيتم اختيار ثلاثة (3) رابحين ("الرابحون") عشوائياً خلال فترة الفعالية.

ورش عمل Galaxy AI

يحضر المشاركون في أي أو جميع ورش عمل Galaxy AI المحددة كل يوم خلال فترة الفعالية للحصول على تذكرة سحب واحدة (1) عن كل ورشة عمل. الحد الأقصى لعدد تذاكر السحب التي يمكن إصدارها هو تذكرة سحب واحدة (1) لكل مشارك في كل يوم طوال فترة الفعالية عن ورش عمل Galaxy A

ورش عمل ثقافية:

day during the Activation Period for the Galaxy AI workshops.

Cultural Workshop:

Participants may attend and complete any or all scheduled cultural workshops offered during the Activation Period to receive one (1) Raffle Ticket per workshop. A limit of one (1) Raffle Ticket can be issued per Participant during the Activation Period for the cultural workshop.

Guided Tour:

Participants may attend and complete any or all four (4) scheduled guided tours offered throughout each day at the Venue for a maximum of five (5) attendees per session during the Activation Period to receive one (1) Raffle Ticket per guided tour completed. A limit of (1) Raffle Ticket can be issued per person per day during the Activation Period for the guided tour activity.

The schedule of Galaxy AI workshops, cultural workshops and guided tours is subject to change without prior notice.

Sales Pre – Oder

Pre-order the S25 Ultra, Plus, or Base models at the venue during the activation to earn one (1) raffle ticket per transaction. Limit: one (1) raffle ticket per person per transaction.

Dubai Festival City Voucher:

During the Activation Period, the first fifty (50) customers to purchase a Galaxy S25 Series device will automatically receive a DFC Mall Voucher worth up to fifty Emirati Dirhams (50 AED). The DFC Mall vouchers' terms and conditions shall apply.

XXV. GOVERNING LAW AND JURISDICTION:

Any disputes of whatever nature which are directly or indirectly arising out of or in connection with these Terms and Conditions and/or participation in the Activation and/or the Prizes and/or the Rewards shall be governed by and construed in accordance with the laws of the United Arab Emirates and shall be resolved by the competent courts of the Emirate of Dubai,

يحضر المشاركون في أي أو جميع ورش العمل الثقافية المحددة كل يوم خلال فترة الفعالية للحصول على تذكرة سحب واحدة (1) عن كل ورشة عمل. الحد الأقصى لعدد تذاكر السحب التي يمكن إصدارها هو تذكرة سحب واحدة (1) لكل مشارك في كل يوم طوال فترة الفعالية عن ورش العمل الثقافية.

جولة إرشادية:

يستطيع المشاركون أن يشتركوا في واحدة أو جميع الجولات الإرشادية الأربعة المحددة كل يوم في مكان الفعالية، وذلك بحد أقصى خمسة (5) مشاركين لكل جلسة أثناء فترة الفعالية للحصول على تذكرة سحب واحدة (1) عن كل جولة إرشادية كاملة. الحد الأقصى لعدد تذاكر السحب التي يمكن إصدارها هو تذكرة سحب واحدة (1) لكل مشارك في كل يوم طوال فترة الفعالية عن الجولات الإرشادية.

يخضع جدول مواعيد ورش عمل Galaxy AI، وورش العمل الثقافية، والجولات الإرشادية للتغيير دون إشعار مسبق.

مبيعات الطلب المسبق

اطلب مسبقاً أحد هواتف S25 Ultra أو S25 Plus أو S25 أو S25 في مكان الفعالية، وخلال فترة الفعالية، لتحصل على تذكرة سحب واحدة (1) لكل طلب مسبق. الحد الأقصى: تذكرة سحب واحدة (1) لكل شخص عن كل عملية طلب مسبق.

قسمة دبي فستيفال سيتي

إن أول خمسين (50) عميل يقومون بشراء هواتف من فئة Galaxy S25 Series خلال فترة الفعالية، سيحصلون تلقائياً على قسائم دبي فستيفال سيتي بقيمة تصل إلى خمسين درهم إماراتي (50 درهم). تطبيق شروط وأحكام قسائم دبي فستيفال سيتي مول.

8. القانون السائد والسلطة القضائية المختصة:

تخضع كافة النزاعات أيّاً كانت طبيعتها، وذات صلة مباشرة أو غير مباشرة بهذه الشروط والأحكام و / أو المشاركة في الفعالية و/أو الجوائز و/أو المكافآت، ويتم تفسيرها وفقاً لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة ويتم حلها من قبل المحاكم المختصة في إمارة دبي، الإمارات العربية المتحدة.

United Arab Emirates.	
-----------------------	--